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2023 m. rugsėjo  29 d.  Nr. 3 

Kauno rajono savivaldybė 

 

Posėdis vyko 2023 m. rugsėjo 29 d. 13.00 val. Teams platformoje. 

Pirmininkė – Monika Kiaušaitė, Kauno rajono savivaldybės tarybos narė. 

Posėdžio sekretorė – Domantė Sinkevičiūtė, Kauno rajono savivaldybės jaunimo reikalų 

koordinatorė (vyriausioji specialistė). 

Posėdyje dalyvavo Kauno rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos nariai: Tomas 

Didžiulis, l. e. p. Administracijos direktoriaus pavaduotojas, Jolanta Jankauskienė, Kultūros, švietimo 

ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotoja (ugdymui), Darius Joneikis, judėjimo „Stabdyk 

nusikalstamumą“ Kauno regiono skyriaus pirmininkas, Vytautas Juozapavičius, Kauno rajono 

Panevėžiuko kaimo bendruomenės pirmininkas, Monika Kiaušaitė, Savivaldybės tarybos narė; Reda 

Levendrauskaitė, Žemės ūkio ir kaimo plėtros skyriaus vyr. specialistė, Gustė Miškinytė, Kauno 

rajono mokinių tarybos atstovė, Kristina Švedaitė, Kauno rajono vietos veiklos grupės pirmininkė, 

Administracijos vadovė, Vytautė Venckūnaitė, Savivaldybės tarybos narė. 

 

Posėdyje nedalyvavo: Laurynas Dilys, asociacijos „Kauno rajono jaunieji lyderiai“ 

pirmininkas, Mantas Molotkovas, Tarptautinės policijos asociacijos Lietuvos skyriaus Kauno rajono 

poskyrio atstovas, Artūras Orlauskas, Savivaldybės tarybos narys. 

Dalyvauja 9 nariai. Kvorumas yra. 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl Kauno rajono jaunimo strategijos (J. Meldžiukas, Jaunimo reikalų agentūra) 

2. Dėl 2024 m. biudžeto jaunimo politikos įgyvendinimui (D. Sinkevičiūtė) 

3. Atnaujinta SJRT sudėtis (M. Kiaušaitė) 

4. Kiti klausimai. 

 



1. PRISTATYTA.  Dėl Kauno rajono jaunimo strategijos (J. Meldžiukas, Jaunimo reikalų 

agentūra) 

J. Meldžiukas pristatė jaunimo strategijos kūrimo naudas. Taip pat paminėjo Kauno 

rajono savivaldybės stipriąsias ir silpnąsias jaunimo politikos įgyvendinimo puses. Strategijai kurti 

turėti tokius tyrimus kaip jaunimo problematikos tyrimą, jaunimo politikos kokybės vertinimą, remtis 

ir strateginiais savivaldybės dokumentais.  J. Meldžiukas pabrėžė, kad augančiame jaunų žmonių 

skaičiui Kauno rajone iššūkiai tik didėja.  

Pranešėjas taip pat patarė kurti jaunimo erdvių tinklą visuose pagrindiniuose rajono 

miesteliuose, kuriuose yra virš 2000 gyventojų, arba bent 200 gyvenančių jaunuolių. Taip pat išskirti 

aiškias proveržio kryptis ir kokie planuojami iš to rezultatai. Taip pat paminėjo, kad atvirasis darbas 

įtrauktas į socialines paslaugas, ir valstybė kiekvienais metais perveda savivaldybėms adekvatų 

skaičių skirtą socialinėms paslaugoms įgyvendinti.  

K. Švedaitė priminė, kad Kauno r. VVG turi tarptautinį projektą, kuriame strategijos 

planuojamos kurti jaunimo organizacijoms. J. Meldžiukas paminėjo, kad svarbu įvertinti ar visi 

viešosios paskirties objektai yra tikslingai išnaudojami, ir įsivertinus ieškoti patalpų potencialiai 

atvirajai jaunimo erdvei. 

J. Meldžiukas pasiūlė apsvarstyti galimybę tartis su švietimo įstaigomis, kurios turi 

patalpų prailginti darbo laiką įkuriant erdvę ar centrą. 

K. Švedaitė pasiūlė, keisti jaunimo veiklos konkurso aprašo pakeitimą, įtraukiant 

kriterijų teikiant papildomus balus projektams, kurie skatina atvirojo darbo su jaunimu formos plėtrą. 

NUTARTA.  Atsižvelgti į J. Meldžiuko rekomendacijas įgyvendinant jaunimo politiką, 

esant poreikiui pasikviesti Jaunimo reikalų agentūros atstovus konsultacijai. 

2. SVARSTYTA. Dėl 2024 m. biudžeto jaunimo politikos įgyvendinimui (D. Sinkevičiūtė) 

D. Sinkevičiūtė JRT nariams pristatė, kad pradedamas formuoti 2024 m. biudžetas. Jaunimo reikalų 

taryba gali teikti pasiūlymus Savivaldybės administracijai dėl biudžeto formavimo. D. Sinkevičiūtė 

pristatė, kad 2023 m. jaunimo veiklos finansavimo konkursams skirta 30 000 Eur. Kiekvienais metais 

šio konkurso finansavimas auga. D. Sinkevičiūtė paminėjo, kad 1-ojo klausimo metu jau nemažai 

nuomonių kam galima skirti lėšas ir siūlomų sprendimo būdų išdiskutuota ir išsakyta. D. Joneikis 

paminėjo, kad reiktų išskirti jaunimo veiklos finansavimo prioritetus bei užtikrinti, kad paraišką 

teikianti organizacija tikrai būtų su jaunimu dirbanti organizacija. T. Didžiulis antrino D. Joneikiui, 



ir pasisakė, kad svarbu užtikrinti kuri Savivaldybės administracijos projektų programa, kokią sritį 

finansuoja.  

V. Juozapavičius pasiūle, kiekvienais metais po projektų įgyvendinimo padaryti visų projektų 

apžvalgą, kokie rezultatai pasiekti, ar viskas įgyvendinta, ar projektas turėjo liekamąją vertę, tokiu 

būdu juo smotyvuojant ir pridedant papildomą balą kitų metų projektų paraiškų vertinime. 

M. Kiaušaitė pasiūlė orentuotis į paraiškų kokybę, o ne kokybę, tokiu būdu skiriant didesnę sumą 

projektui, o ne finansuoti kuo daugiau paraiškų, tačiau po mažesnę sumą. T. Didžiulis pritarė M. 

Kiaušaitės siūlymui projektams skirti didesnę sumą, tačiau mažesniam iekiui pareiškėjų. 

D. Joneikis pasiūlė Savivaldybės administracijai skirti lėšas Kauno rajono jaunimo organizacijų 

sąjungai „Apskritasis stalas“, jų veiklai vykdyti, nes tai tinklinė organizacija vienijanti visas jaunimo 

organizacijas. Kitų savivaldybių praktika rodo, kad veikiančiam, aktyviam „Apvaliajam stalui“ yra 

skiriama 1000-5000 Eur metams. Siūlymas bus įtrauktas į 2024 m. jaunimo politikos įgyvendinimo 

biudžeto projektą. 

D. Joneikis pasiūlė įgyvendinti ir organizuoti Kauno rajono jaunimo festivalį, jaunimo mugę ar 

jaunimo sąskydį, kuris suvienytų Kauno rajono jaunimą, tuo pačiu parodant veikiančių jaunimo 

organizacijų veiklas. T. Didžiulis pateikė idėją dėl Kauno rajono jaunimo forumo, kurio metu 

susirinktų jaunimo aktyvas diskusijoms, pasikviestų kitų savivaldybių ar užsienio atstovus, kurie 

pasidalintų patirtimi. M. Kiaušaitė antrino T. Didžiuliui, ir pasiūlė įtraukti finansavimo eilutę 2024 

m. biudžete šiam festivaliui. 

T. Didžiulis pabrėžė, kad esminis aspektas aprašo koregavimui yra išskirti lėšų 

paskirstymą, tęstiniams projektams ir atvirųjų jaunimo erdvių plėtrai. Taip pat svarbu susitarti ir 

kalbėtis su jaunimo organizacijomis kas imasi iniciatyvos atvirojo darbo su jaunimu plėtrai. T. 

Didžiulis pasiūlė apraše įsitraukti pilotinį punktą, kad finansuojama bent viena paraiška, kuri 

įsipareigoja įsteigti atvirąją jaunimo erdvę. Taip pat T. Didžiulis pasiūlė sukurti vieną aprašą skirtą 

tiek bendruomenėms, tiek nevyriausybinėms organizacijoms ir jaunimo organizacijoms. Siūloma 

pritaikyti bendruomenių finansavimo modelį skirtą administracinėms reikmėms ir jaunimo 

organizacijoms. Taip pat suvienodinti tiek paraiškos formas visų  projektų finansavimui, bei kad 

paraiškas vertintų ta pati komisija, kuri mato bendrą vaizdą, kokie projektai ir veiklos sritys gauna 

didesnį finansavimą, kurie mažesnį. 

 



NUTARTA. Kito posėdžio metu svarstyti jaunimo iniciatyvų nuostatų pakeitimus. 

3. PRISTATYTA. Atnaujinta SJRT sudėtis (M. Kiaušaitė) 

Jaunimo reikalų tarybos pirmininkė Monika Kiaušaitė pristatė naujas Jaunimo reikalų 

tarybos nares, kurios įtrauktos į Jaunimo reikalų tarybos sudėtį 2023 m. rugsėjo 28 d. tarybos 

sprendimu TS-363 „Dėl Kauno rajono jaunimo reikalų tarybos sudarymo patvirtinimo pakeitimo“. 

Naujosios Tarybos narės prisistatė, pirmininkė palinkėjo geros ir darbingos kadencijos. 

 

Pirmininkė                                                                                                                       Monika Kiaušaitė 

Sekretorė                                                                                                                    Domantė Sinkevičiūtė 

 

 


